



Washington State Governor's Office of the Education Ombuds (OEO)

The Washington State Governor's Office of the Education Ombuds (OEO) is an independent state agency that helps to reduce educational opportunity gaps by supporting families, students, educators, and other stakeholders in communities across WA in understanding the K-12 school system and resolving concerns collaboratively. OEO services are free and confidential. Anyone can contact OEO with a question or concern about school.

OEO listens, shares information and referrals, and works informally with families, communities, and schools to address concerns so that every student can fully participate and thrive in our state's public schools. OEO provides support in multiple languages and has telephone interpretation available. To get help or learn more about what OEO does, please visit our website: <https://www.oeo.wa.gov/en>; email oeoinfo@gov.wa.gov, or call: [1-866-297-2597](tel:1-866-297-2597) (interpretation available). (English)

يُعدُّ Office of the Education Ombuds (OEO)، مكتب أمناء المظالم التعليمية التابع لحاكم ولاية واشنطن وكالة حكومية مستقلة تساعد في تقليل فوارق الفرص التعليمية من خلال دعم الأسر، والطلاب، والمعلمين، وغيرهم من أصحاب المصلحة في جميع مجتمعات ولاية واشنطن لفهم النظام التعليمي في مرحلة رياض الأطفال حتى الصف الثاني عشر وحل المشكلات عن طريق العمل بشكل تعاوني. خدمات مكتب OEO مجانية وسرية. يمكن لأي شخص الاتصال بمكتب OEO بشأن أي أسئلة أو مخاوف تتعلق بالمدارس. يستمع مكتب OEO لجميع الأسئلة والمخاوف، ويشارك المعلومات والإحالات، ويعمل بشكل غير رسمي مع الأسر، والمجتمعات، والمدارس لعلاج المخاوف حتى يشارك كل طالب مشاركة كاملة في النظام التعليمي للمدارس العامة في ولايتنا ويزدهر فيه. يوفر مكتب OEO الدعم بلغات متعددة ويقدم خدمات الترجمة الفورية عبر الهاتف. للحصول على المساعدة أو معرفة المزيد حول الخدمات التي يقدمها مكتب OEO، يُرجى زيارة موقعنا على الإنترنت: <https://www.oeo.wa.gov/en>؛ أو مراسلة البريد الإلكتروني: oeoinfo@gov.wa.gov، أو الاتصال بالرقم: [1-866-297-2597](tel:1-866-297-2597) (خدمات الترجمة الفورية متاحة).

(Arabic)